
 
  

 
 

Protokoll Styremøte nr. 2025-02 

Tid og sted:   Onsdag 12.02.2025 kl. 17.00-19.00 
 
Til stede:  Jeanette Haveland Antoniazzi  

Ulrikke Galtung Døsvig Hoff 
Egil Nielsen 

 
Til stede på Teams:   

Cem Yilmaz 
Kristen Kvame 
Anita Lervik, Styremedlem NBBF (forlot møte kl. 18.00) 

 
Meldt forfall:   Hedda Høyer 
   Simen Urianstad 
   
   
Fra administrasjonen: Lene Instebø (referent). 
 
Saksliste 
 
Sak nr. 09/2025 Godkjenning av saksliste, og saker til eventuelt. 
Sak nr. 10/2025 Protokoll fra forrige styremøte. 
Sak nr. 11/2025 Oppfølging av saker  

Sak nr. 66/2024 Skole idrett 
  Sak nr. 74/2024 Budsjett 
 Sak nr. 06/2025 Kampanje Fair Basket 
Sak nr. 12/2025 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 
Sak nr. 13/2025 Økonomi 
Sak nr. 14/2025 Regionsting 
Sak nr. 15/2025 Eventuelt 
 
 
Sak nr. 09/2025 Godkjenning av saksliste, og med 1 sak til eventuelt. 

- Dato for klubbledermøte i Bergen 
 

  Vedtak: Sakslisten ble godkjent med en sak til eventuelt. 
 
Sak nr. 10/2025 Protokoll fra forrige styremøte. 
   Vedtak: Protokoll 2025-01 ble godkjent. 
 
Sak nr. 11/2025 Oppfølging av saker  
 
 Sak nr. 66/2024 Skole idrett 
     



 
  

 
 

Styret diskuterte pilotprosjektet «Skole Idrett» og konkluderte med 
at prosjektet settes på vent blant annet på grunn av 
jentesatsningsplanen og tiltak som ligger der.  

Vedtak: Styret vedtok at denne saken avsluttes. 
 
Sak nr. 75/2024 Budsjett 

   Administrasjonen tok en foreløpig gjennomgang av budsjett 2025.  
Styret diskuterte og kom med innspill. Hedda og Lene fortsetter å 
jobbe frem et budsjettforslag til neste styremøtet.  

    
Vedtak: Saken settes opp på neste styremøte.  

 
 
Sak nr. 06/2025 Kampanje Fair Basket 
Styret diskuterte saken.  
 
Styret etterlyser fremdeles en fair Basket kampanje fra forbundet.  
Dette ble også etterspurt på ledermøtet i Oslo.  Forbundet bekreftet 
at det kommer info og kampanje fra sentralt hold. 
 
Styret bestemte seg for å ikke gå videre med kampanjen for fair 
play som administrasjonen foreslo, det avventes en kampanje fra 
forbundet sentralt. Region Vest vil ta tak i utfordringene med grovt 
språk ved å adresse dette til klubbene. Klubbene på sin side må ta 
ansvar for dette i egen klubb og jobbe kontinuerlig for en god 
klubbkultur som er i tråd med basketidrettens visjon og verdier. 
Det innebærer å ha fokus på fair basket, og ansvarliggjøre trenere, 
lagledere, spillere og foreldre. Trenere må jobbe med holdninger og 
kultur i spillergruppene og er viktig i kulturbygging i klubb.  
Klubber som har hallansvar, må sørge for at det er ansvarlig voksen 
som er til stede under arrangementer/seriekamper og som tørr og 
tar ansvar.  Arrangementsansvarlig må også ta et ansvar her. 
 
Dommerne må bli tøffere og ta de upopulære avgjørelse. Trash talk 
skal dommerne slå ned på ihht kampreglene. Dommerne må 
«strammes opp». Case eksempler på dommersamling til høsten, 
som dommerne kan forberedes til sesongstart. Det kan også skape 
konsensus i fht hva det skal slås ned på.  
 
Fair Basket må tas opp på dommersamling og klubbledermøter.  
Styret vil ta i bruk de de etablerte møteplasser regionen har for å ta 
opp temaet.  

 
Vedtak: Styret vedtok å ikke gå videre med kampanjen for 
fair play som administrasjonen foreslo. Dersom det skal 
være en kampanje er det NBBF sentralt som må eie den.  
 



 
  

 
 

Region Vest vil ta tak i utfordringene med grovt språk ved å 
adresse dette til klubbene, samt følge opp dommerne.  

 
    
Sak nr. 12/2025 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 

 
Styreleder orienterte fra det politiske ledermøte 25. januar i Oslo. 
Fra Vest deltok Jeanette, Hedda og Lene. 
Styreleder tok blant annet opp at banedagboka må tilbake i TA. 
Tilbakemelding er at dette er dyrt, uten at det ble spesifisert noe 
sum.  
Også fair basket-kampanje ble adressert på nytt. 
 
Innspill fra styret til jentesatsningsplanen er videreformidlet 
sentraladministrasjonen. 
 

   Jentefondet 
Det er kommet inn 2 nye søkere til jentefondet som er innvilget. 
 
Administrasjonen orienterte ellers om status fra administrasjonen 
 
 Vedtak: Styret tok orientering til etterretning 

 
Sak nr. 13/2025 Økonomi 

 
Driftskostnadene er lavere enn budsjettert hittil i år 
IT kostnader over budsjett.  Dette henger sammen med blant annet 
innlemmelsen av tidligere region sør. NBBF viderefakturerer regionene 
for TA basert på medlemstall. Utover dette er koster Visma net mye, og 
region vest går over til Tripletex fra 2025 både pga pris, men også i 
forhold til vest sitt behov. 
  
Fremdeles viser regnskapet godt overskudd. Personalkostnader Q4 
er mottatt, men ikke kontert på riktig konto enda. Tilsvarende 
gjelder for dommerutgifter (reise, WO og 
dommerutviklingsprosjektet).  
 
Det er fremdeles noe faktureringer som gjenstår for 2024. Det 
gjelder WO, Bruk av ikke berettigede spillere, noen tilskudd EB 
arrangement (har purret opp rapporter). Tilskuddet fra NBBF er ikke ført, 
men gjøres i løpet av februar.  

 
Midlene fra Jentefond overføres til 2025 
Styret vedtok å etablere vipps. Det gjøre det enklere når dommere trenger 
nye dommerskjorte. Styret ønsket at det skulle være en «handlevogn» 
 
   
Vedtak: Styret tok økonomien til etterretning.  
 



 
  

 
 

Sak nr. 14/2025 Regionsting 
 

Dirigent er forespurt.  
Beretning er påbegynt. 
Valgkomite er kontaktet 
Styret må finne kandidater til valgkomite 
 

Sak nr. 15/2025 Eventuelt 
 

Dato for klubbledermøte 
Vedtak: Jeanette og Lene og finner dato i mars.  

 
 
Møteslutt 19.15 
 
Referent Lene Instebø 20.02.2025  
Gjennomlest av regionsleder 05.03.2025 


